
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ 

Βουλευτής Α΄ Αθηνών  

 

 

Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2022  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:  

• Υπουργό Εθνικής Άμυνας,  Νικόλαο Παναγιωτόπουλο. 

 

ΘΕΜΑ:  «Απόκτηση οπλικών συστημάτων SPIKE NLOS  για τις επιχειρησιακές ανάγκες του 

Στρατού Ξηράς και του Πολεμικού Ναυτικού» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Το ισραηλινό οπλικό σύστημα SPIKE NLOS θεωρείται το κορυφαίο στην κατηγορία του και έχει κριθεί 

κατάλληλο για να καλύψει βασικές ανάγκες του Στρατού Ξηράς και του Πολεμικού Ναυτικού στο πλαίσιο 

της απόκτησης Αντιαρματικών Πυραυλικών Συστημάτων Πολλαπλών Ρόλων Μεγάλου Βεληνεκούς. Η 

ένταξή του στις Ένοπλες Δυνάμεις θα αποτελέσει κρίσιμο πλεονέκτημα για τη χώρα, καθώς οι δυνατότητές 

του, το πλήθος των πλατφορμών που μπορούν να το αξιοποιήσουν (τεθωρακισμένα οχήματα, επιθετικά 

ελικόπτερα, πολεμικά σκάφη) του δίνουν σαφή χαρακτηριστικά «πολλαπλασιαστή ισχύος». 

 

Η αναβάθμιση των οπλικών συστημάτων του Στρατού Ξηράς, προκειμένου να μπορέσει το Όπλο να 

ανταπεξέλθει στις προκλήσεις του σύγχρονου πεδίου της μάχης πρέπει να είναι στην κορυφή των 

προτεραιοτήτων. Σε συνδυασμό με την χρήση του και από Μονάδες Επιφανείας του Πολεμικού Ναυτικού για 

την προστασία των νησιών του Αρχιπελάγους, το ισραηλινό σύστημα μπορεί να κάνει την διαφορά. 

 

Κατόπιν τούτων,   

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός   

 

• Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η διαδικασία απόκτησής του οπλικού συστήματος;  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 
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